
 

 

  
 

 

Mötesanteckningar  
Tillgänglighetsrådet 
 

Mötesdatum 
2023-03-09 

Plats och tid  Sessionssalen, plan 2, kommunhuset, tisdag 2023-03-09 

  klockan 09:00-12:00  

 

Deltagare  Per-Inge Pettersson, ordförande 

  Ulla-Britt Hofvergård, Hjärt- och Lungföreningen 

  Bert Ingström, HRF 

  Gerd Svensson, HRF 

  Elsy Larsson, Tillgänglighet.nu 

  Cenita Friberg, Tillgänglighet.nu 

  Anders Nilsson, Epilepsiföreningen 

 

Övriga deltagare Anna-Lena Thorén, Verksamhetschef, Myndighet Vård- och  

Omsorg 

  Ulrica Stolt, Frivilligsamordnare/Anhörigstöd 

  Gabriella Harrysson, Frivilligsamordnare/Anhörigstöd 

Susanne Nilsson, sekreterare 

  

 

 

Ärendelista 

 

1. Ordförande välkomnar 

 

2. Föregående mötesanteckningar 

 

3. Besök av Anna-Lena Thorén, Verksamhetschef, Myndighet Vård- 

och Omsorg och Ulrica Stolt, Frivilligsamordnare/Anhörigstöd 

 

4. Rapporter från föreningarna 

 

5. Mötesplan för 2023 

 

6. Övriga ärenden 
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1. Ordförande välkomnar 

Ordföranden hälsar välkommen till årets första möte. 

 

 

2. Föregående mötesanteckningar 

Mötesanteckningarna från föregående möte godkändes av rådet. 

Policy för ökad tillgänglighet i Hultsfredskommun har godkänts 

av Kommunstyrelsens arbetsutskott som godkände yttranden 

från Kommunala Pensionärsrådet, Socialnämnden och Tillgäng-

lighetsrådet. 

 

 

 

3. Besök av Verksamhetschef, Myndighet Vård- och Omsorg 

och frivilligsamordnare/Anhörigstöd 

Anna-Lena Thorén som är chef för Myndighet Vård- och Om-

sorg berättade om sitt arbete med grupper av människor med 

olika problem både äldre och yngre. De träffas och tar fram 

olika möjligheter och formar dessa efter behov. 

Ulrica Stolt och Gabriella Harrysson arbetar tillsammans med 

Anna-Lena Thorén också. Anordnar träffar med mera och är ett 

stöd för anhöriga när behov finnes. 

 

 

 

4. Rapporter från föreningarna 

Föreningarna berättade om sina arbeten i respektive förening 

och vilka svårigheter som finns i samband med att Ulrica och 

Gabriella pratar om sitt arbete. Det uppstod en bra diskussion 

mellan alla närvarande som var mycket givande att man kom 

fram till att skapa en form av samarbete. 

 

 

 

5. Mötesplan för Tillgänglighetsrådet 2023 

Ordförande och sekreteraren tog fram ett förslag till en mötes-

plan för 2023 som föreningarna fick skickad till sig för att titta 

på och komma med synpunkter på till mötet. På mötet godkän-

des planen av alla. 
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6. Övriga ärenden 

Till nästa möte som är den 10 maj är förslaget att någon eller 

några tjänstemän från Kultur- och fritidskontoret kommer och 

pratar om sin verksamhet.  

Det diskuterades om Hälsoveckan under mötets gång som är i 

november. Lokalen som den hålls i är bra och hela konceptet är 

utmärkt. Framkom också att nu finns det tid för planering och 

upplägg så man får till det så bra som möjligt. Många idéer och 

synpunkter kom fram. 

 

 

 

 

   Vid pennan 

   Susanne 


